
Zn: Or.0012.4.2020

Protokół Nr 412020

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 22 maja 2020 roku.

Po siedzenie Komisj i otw orzyłj ej Przewo dniczący Grzegorz Baran.
Powitał on członków Komisji i stwierdził , ie na obecny stan 5 członków zgodnie zIlstq
obecnoŚci w posiedzeniuudziałbierze,5 co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowt zał'ącznlk nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodni czący Komisji powitał :

- Wójta Gminy
- Zastępcę Wójta Gminy
- Skarbnika Gminy
- Przewodniczącego Rady Gminy
- Kierownika GOPS

Henryka Koniecznego,
Krzysztofa Bajora,
Annę Wajnberger,
Piotra Gonerkę,
Agnieszkę Czechowska,

Lista obecności stanowi załącznlknr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji zapoznil' Z proponowanym porządkiem posiedzenia,który
stanowi zał'ącznlk rrr 3 do niniejszego protokołu i zwróclł się o zgł.aszan|e zm:'ML do tego

porządku.
W tym temacie g!.os zabril'a Skarbnik Gminy Anna Wajnberger, która zwróciła się o

wykreŚlenie zporząd|a' posiedzenia punktu 6 ,,Wpracowanie opinii w sprawie wykonania
budżetu Gminy i sporządzenie wniosku w sprawie udzielenia lub nie udzielenia absolutorium
dla Wójta Gminy za20l9 rok,,.

Poinformow ał.a ona, że Ustawa z dnia 31 marca 2020 roku o zmianie ustawy o szczególnych
rozwiązariach związanych z zapobieganiem, przectwdziałaniem t zwalczaniem CoVID-19,
innych chorób zakuźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowychoraz niektórych
innych ustaw zml'enl'amtędzy innymi termin podjęcia uchwały absolutoryjnej.
Rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia z dnia 31 marca 2020 roktl tęrmin zatwterdzenia
sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego zostałprzedłuiony do 29
sierpnia 2020 roku.
Natomiast Komisj a Rewizyjna przedstawia organowi stanowiącemu j ednostki samorządu
terytorialnego wniosek w sprawie absolutorium dla wójta zgodnte zprzęp|sami ustawy o

finansach publicznych w terminie 15 dni przed dnięm wskazan5,'rn w Rozporządzentl
Ministra Finansów poinformowała Skarbnik Gminy.

W tej sprawie głos zabrał'równieiWójt Gminy, który wf aśnił' że termin

absolutorium nie będzie tak odległy jak w Rozporządzeniu Ministra Finansów, ale zachodzi
potrzeba, aby został'przesunięty na póŹniejszy termtnpkt. 6 dzisiejszego posiedzenia Komisji.

Komisja jednogłośnie przyjęł'awnioskowanazm:^afię orazporządek posiedzenia w
następującym brzmieniu:
1. otwarcię posiedzenia i stwięrdzenie quorum.
2. P rzyjęcie porządku po siedzenia Komisj i.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. Kontrola wydatków Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie na

realtzację zadanwłasnych i zleconych w I kwartalę 2020 roku.
5. Zapoznanie się z materiałaminanĄb|iŻszą sesję Rady Gminy.



6. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
7 . Zakoiczenie posied zenia.

Do protokołuzpoprzedniego posiedzenia Komisji odbyego w dniu

25 marcafO}O rokunte zg]oszono żadnych uwag l został. on przyjęty jednogłośnie.

P r zed r o zp o czę clem r ealizacji p orz ądku p o si edz eni a gł o s zabr ał' Wój t Gminy.

Poinformow ał oi, ze został'opracowany Raport o stanie Gminy Fałków za2019 rok, z któr;,m

zostanie ZapoznartaRada Gminy a następnie zostanie on opublikowany na stronie

internetowej Urzędu Gminy.
Debata nad Raportem o stanie Gminy za2OI9 rok odbędzie się na sesji absolutoryjnej

poinformował Wójt.
Kolejnym dokumentem jest ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Fałkow za

2OI9 rok,który opracował Gminny ośrodek Pomocy Społecznej.

W związkvztym, Że obadokumenty są obszerne Wójt zwróc\ł. się zpropozyqą, aby ztymi
dokumentamizapoznac się na stronie internetowej Urzędu Gminy.

IeŻe|tradni wyraŻątakąpotrzebę dokumenty mogą otrzymać, pocztą elektroniczrtąnapodane

e-maile.
Ad.pkt.4.

Gło s zabrał'aKierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka

Czechowska i poinformowała o wydatkach GOPS nazadaniawłasne i zlecone w I kwartalę

2020 roku.
Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w Fałkowie w okresie od I do III2020 r' objął

pomocą społeczną 1 18 rodziny o liczbie osob 281 .

D ecyĄ4 przyznano Świadczeni a dla I] f osób'
zasitxi siałe - otrzymil'o 37 osób, Iiczba świadczeń l}9,|iczba osób w rodzinie 42 -kwota
60.236,15zł. w tyn.r prZyzrtafiy dla osoby samotnie gospodarującej - 34 nakwotę 56520,00 złi

pozostającej w rodzinie - 3 nakwotę 3.716,15 zŁ.'cops 
ópłaóił składkę zdrowotną od osób pobierających zasiłek stały w kwocie 5.42I,05

zŁ.

Zasiłki okresowe - prz'znano i wypłacono dla 5 rodzin, Itczba osób w rodzinię 72 -
świadczeńnakwotę 4.883,9] zł'ztegodotacja 4.883,9] zł',wtymprzyznanęzpowodu:
- bezrobocia- 3 rodzin- kwota 3.888,00 zt,
- długotrwałej choroby - I rodzina_ 947,97 zł;
- niepełnosprawności - t rodzita_ 48,00 zł';

Schronienie opłacono dla 3 osób na kw 23 229,90 zł._Itczhaświadczen364

Usługi opiekuńcze Świadczone są dla 21 osób - koszt 49.229,4.7 zł -Liczbatych świadczento

1481.
Specjalistyczne usługi opiekuńcze świadczone są dla 1

śwtadczęn5f ,
dziecka- koszt 2549,76 zł -Iiczba

Wynagrodzeniez Ętułu sprawowania opieki nad osobą ubezwłasnowolnioną- wypłacono

dla 1 opiekunanał'ącznąkwotę 450,00 zł.

Zasiłń celowe i specjalne zasiłki celowe: tj. nazakup leków, odzteŻy, opału, opłacenie

energii elektrycznój , dojazd do lekarza, zakup środków opatrunkowych, zakup artykułów

spoŻywczych dla osób objętych kwarantanna - koszt 3.463'94 zł
żasliui 

".io*. 
na pokrycie wydatków zwtązanych z klęską ży'wiołowa lub ekologiczn4

wypłacono dla 3 rodzin ołącznĄ wartości 14.000 zł.

Na rządowy program'' Posiłek w szkole i w domuo'. wydatkowano kwotę 25.555,00zł. ztego



środki własne _25.555,00 zŁ,
1) Na dożywianie dziecitmł.odzieŻy w szkołach wydatkowano kwotę: 5.025,00zł'ztego

środki własne- 5,025,00zł,
Wydano 2460 posiłków dla 75 dzięci:
- w formie pełnego obiadu skorzystało f dzieci
-jednego dania gorącego ]3 dzięci.
ouiaoy opłaconę są w Szkołach Podstawowych w Czermnie i Fałkowie oraz w Gimnazjum w

Fałkowie, w SOSW w Baryczy.
2) Pomocą w formie zasiłku celowego nazaL<llp posiłku lub iyr,vnoŚci - skorzystał'o 49 rodzin,

|tczbaosób w rodzinie 129. Kwota wydatkowana_ 20.530,00złz tego Środki własne -
20.530,00zł
Razem na pomoc społeczną w I kw. 2OI9r, zostało wydatkowane 180.0I9,f4 zł.

G9PS zapoby.Z dzieciw pieczy zastępczej w I kw.2020r. wydatkował kwotę 5,849,00zł.

o śro d ek r o-ó 
"y 

S p oł ecznej r ealtzuj e r ów nięŻ zadanle z zal<r esu świ a dcz eń ro dz innych

oraz funduszu alimentacyj ne go. Wydatkow ano Łączną kwotę 53 5 .1 26,f 6 zł'.

G9PS odprowadził składkę zdrowotną od osób pobierających świadczenia rodzinne w

kwocie 5.II9,20 zt.

GSPS odprowadził składkę na ubezpieczenie emerytalno . rentowe za osoby pobierające

Świadczenia pielęgnacyjne oraz specjalny zasił'ęk opiekuńczy w kwocie 30,104,'00zł.

Na świadc zenie wychowawcze (500+) w I kwartale 2020r. wraz z obsługą wydatkowano

kwotę 952.673.60zł'.
Na realizację projektu ''Świetlice środowiskowe w Gminie Fałków'' od I do II f020r,

wydatkowano kwotę 40.840,30 zł.
zikupiono 2 komputery,2urządzeniawielofunkcyjne' 2mtntwieŻe,2 szaĘ, zestawy gier

sportówych, art. p1asty czne, 4 tablice flipchart-ow ę, 4 tablice korkowe, maty do Ówtczen,

fartuszki, deski, ioię, sztućce, kubki, ta|erze, obieraczki, tarki itp. do prowadzertta zajęi eko

klubu.
Zapł.acono również za doiywtanle dzieq uczęszczających do świetlic.

Informacja stanowi załącznlknr 4 do niniejszego protokołu.

Komisja pozytywnie oceniła wydatki Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w

Fałkowie w I kwarta\e2O2O roku na rea|izacje zadanwłasnych i zleconych.

Ad.pkt.5.
Głos ponownie zabrał'aKierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka

Częchowska i omówiła jeden zmatenał'ów na najbliższą sesję Rady Gminy'
Poinformow ała ona, ie zgodnie z art. 16 a ustawy o pomocy społecznej na gminie ciąży

obowiązek corocznego przygotowania oceny Zasobów Pomocy Społecznej.

ocęna ta jest dokonana w oparciu o ana\izę lokalnej sytuacji społecznej oraz demograftcznej.

Zasoby olejmują infrastruhturę, kadrę, nakłady finansowe nazadantapomocy społ'ecznĄbez

względu na podmiot je finansujący.
W 2019r. Iiczba lujności Gń'"y Fałków w1mosiła 4 544 osoby. 49,7toń to kobiety, zaś

50,290^ to męŻczyini.
Stopa bezrobocia w gminie wynosiła 6,550/0, w zasobach infrastruktury społecznej gminy

znajdują się 2 przedszkola, 2 świet1ice przyszkolne.
Gmina nie posiada zasobów mieszkaniowych tj. mieszkań socjalnych oraz komunalnych.

Pomoc4 i wsparciem pomocy społecznej zostało objętych w 20I9r.428 osób, co stanowiło

9,42 oń wszystkich mieszkańców gminy.
Najczęściej występującymi przyczynani ubiegania się o pomoc była długotrwała choroba -
91.rodziny,ńósŃo - 83 rodziny, niepełnosprawnośó _ 44 rodziny, bezrobocie - 42 rodzlny i

wielodzietność, - 29 rodzin.



ZauwaŻalny jest niewielki spadek osób korzystających Z pomocy społecznej poinformowała

Agnieszka Czechowska.
Kadra ośrodka Pomocy Społecznej w 20I9r,IiczyLa 9 osób.

Najwięcej środków finansowych w 2019r. wydano na świadczenie wychowawcze (500+1'

następnie na świadczenie rodzinne i pomoc społeczną.
Zaw.arte informacje w ocenie Zasobów Pomocy Społecznej mają byÓ pomocne przy

planowaniu budżetu w zakresię polityki społecznej w kolejnym roku i stały się podstawą do

sformułowania następuj ących wnio sków i rekomendacj i :

- w fOI9r. łącznie 
" 

po*o"y społecznej skorzystało 176 rodzin o liczbie osób 428' decyĄą

przyznafio świadczenia dla 253 osób'
WŚród przyczyrl ubiegania się o pomoc dominowało: ńóstwo, dtugotrwała choroba,

wielodzietność, niepełnosprawno ść oraz bezrobocie,
- w dalszyrn ciągo'zauwaza się wzrost zapotrzehowania na świadczenie usfug opiekuńczych

dl a o sób starszych, s chorowan y ch or az ni ep ełno sprawnych,

- na1eŻy poszćrzyÓ dziat'anta śł,'zą.. aktywizacji społecznej i zawodowej osób zagroŻonych

wykluczerriem społecznyrrr (rea\tzaĄa projektów socjalnych oraz programów

ministerialnych).
Następnie gł'os zabraŁa Skarbnik Gminy Anna Wajnberger i omówiła projekt

uchwały * śp.u*ń pomocy finansowej Powiatowi Konęckiemu w formie dotacji celowej w

wysokoŚci :ło sło,bo zł', z przeznaczęniem na zaóarne ,, Przebudowa drogi powiatowej

F ałkow.Pląskowicę-Dąbrowa.Rudzisko''.
Skarbnik Gminy omówiła proponowane zrnlany do budżetu Gminy Fałków na 2020

rok, które dotyczą:
- zwiększenia planu dochodów i wydatków na zadania bieŻące z zal<resu administracji

r ządow ej (w zw iązku z decy zj arrti Woj ewo dy Ś wi ętokrzyski e go ),

- analizy wykonani a budietu,
- zwiększenia subwencji ogólnej części oświatowej o kwotę I0,7 989,00 zł',

- zmniejszenia planowanych udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych o kwotę

760.00 zł.
- przyzna;nego dofinansowania zadaniapn. ''Przebudowa drogi gminnej Zbójno-Greszczynna

odcinku 998 mb'' w wysoko ści 600ń wartości zadanta (umowa o dofinansowanię z dnia

O5.O5.2O2O r.; w zł'oŻonym wniosku zał'oiono dofinansowanie w 80oń, natomiast po

rozpatrzertiu wniosków ptzez Świętokrzyski Urząd Wojewódzktprzyznano dofinansowanie w

wysokości 1Oońprzezcó został zwiększony udział Gminy Fałków o kwotę 189322,2I zł,

- ztoŻonego wniosku o dofinansowanię z budŻeil Wojewody Swiętokrzyskiego zadan

określonych w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych na zadanl.e pn. ,,Modernizacja
drogi dojazdowej do gruntów rolnych Nr 165 w olszamowicach ,, - wartośc zadaria 50

089,54 zł wnioskowane dofinansowanie 25 000,00 zł,

- wniosku o dofinansowanie projektu pn. ''Fałkowskie przedszkolaki to Super dzieciaki''

wańośó projektu (wraz " *kładóm niópienięznym) ]78 391,05 zł., wartośc bez wkładu

niepieniężnego 67 O g3f ,25 zł . r e;'izacja zadania lata 2020 -202I,

- środków w wysokości 115 000,00 złw ralnach programu ,,Zda\na szkoła'' l',,zóalna szkołał''

- zakupiono 21 laptopów w ramach I edycji programu ,,Zdalna szkoła''

- podpisanej .'.o*y o dotację w dniu 03 czerwca}Ot9 r. nazadanl'e pn. ,,Poprawa dostępu do

infrastruktury sportowej i pracowni matematycZno-przyrodniczych w placówkach

oświatowych Gminy Fałków'', która obejmuje remont boisk przyszkolnych w Fałkowie i w
Czermnie'remont sal gimnastycznychw szkołach oraz doposazettę pracowni dydaktycznych.

Zgodnte z vmową podpisan4 w ub. roku realizacja zadania był.a uwarunkowana od innego

komplementarnego^proJektu, który Gmina Fałków zł'oŻyła wiosną 2020 r' W chwili, gdy

4



Gmina spełniła wszęlkie formalności zasadnym jest zamieszczenie w Budżecie Gminy

Fałków zadanlao wańości 713 2z9,O9 zł,które realizowane będzie w latach 2020-202I

- zwiększenia o kwotę i00 000,00 zł Środków na remont wiaduktu drogowego nad linią
kolejową w miej scowości olszamowice
- wprowadzenia Środków w wysokości 300 00,00 zł w formie dotacji celowej na zakup

samochodu strażackiego dla oSP Fałków.
obecnie straz posiada ponad 30-letni samochód star 266 wobec tego w/w zakup jest

niezbędny w celu zabezpieczenia przeciwpozarowęgo jak rownięi usuwania klęsk

zywiołowych na terenie Gminy Fałków.
- wprowadzenia środków w wysokości 4390'00
wypłatę stypendiów socj alnych.

zł, jako wkład własny Gminy (I0%) na

Będąc przy głosie Skarbnik Gminy poinformowała,
Gminy na 2020 rok zostały również uwzględnione w

Że zmiany proponowane w budzecie
projekcie uchwały dotyczącej zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy.
Jak dalej poinformowała Skarbnik Gminy Zarządzeniem Wójta Gminy Fałków Nr

2612020 z dnia 23.04,2020 r, został'a zwiększona o kwotę 188 420,00 dotacja celowa dla

Powiatu Koneckiego na reallzację zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej Fałków .

Pląskowice - Dąbrowa - Rudzisko.
Zwiększenie jest związane z uzyskaniem mniejszego niŻ było załoŻone we wniosku

dofi nansow ania z Funduszu Dró g S amorządowych.
W związku ze Znaczn;.'lr.r- zwiększeniem planu wydatków do Budżętu Gminy Fałków zostają

wprowadzone wo1ne środki w wysokości 1 000 000,00 zł poinformował'aAnna Wajnberger'

Na zakończęt1te Skarbnik Gminy udziellła dodatkowych wyjaśnień dotyczących

omawianych proj ektów uchwał.
Następnie glos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny i kolejno omówił zadania

inwestycyjnę' na które zostaną przeznaczone środki finansowe Zaproponowane w zmianach

do budzetu roku 2020 omówionychprzez Skarbnika Gminy.
W dalszej części tego puŃtu Przewodniczący Komisji powitał Sękretarza Gminy

Barbarę Badelską t udzie|Lt'j ej głosu.

omówiia ona Progtam współpracy Gminy Fałków z organizacjami pozarządowpl oraz

innymi podmiotamtprowadzącyml' działalność pożytku publicznego w 2019 roku.

Poinfońowała ona, ze przepisy ustawy o dzlil'alnoŚci pożytku publicznego i wolontariacie

mówią o tym, Że organ wykonawczy jednostki samorządu tery.torialnego, nie późniĄ ntŻ do

dnia 3t maja kaŻdego roku, jest obowiązany przedł,oŻyć organowi stanowiącemu jednostki

samorządu ter1.torialne go oraz opublikować w Biuletynie Informacji Publicznej sprawozdantę

z r ea|izacji pro gramu współpracy za r ok poprzedni.

Program współpracy Gminy Fałków z organizacjami pozarządowymt otaz innyrni

podmiotami prowadzącymi dział'a|ność pożytku publicznego stanowi elęment polityti

społecznej grrriny.
Srodki n''ń'o*" na rea\tzację zadaipublicznych w 2OI9 roku przyznane zostały w drodze

otwartego konkursu ofert ogłoszonęBo przez Wójta Gminy orazw trybie bezkonkursowyn na

podstawie art. 19 austawy powołanej na wstępie.
Wysokośó Środków finansowych przeznaczonych fia współpracę z oTgaffizacjami

pozarządow)zmi w ce\uteallzaĄi zadafipublicznych ustala corocznie Rada Gminy w uchwale

budżetowej.
Sprawozdanie z reaIlzaĄi programu współpracy Gminy Fałków z organizacjami

pózarządowp| oraz innymi podmiotamt prowadzącymi działalność pożytku publicznego na

żotg rot< obejmuje w szczególności liczbę orgatizacjt realtzujących zadanta publiczne na



ruęczlokalnej społeczności w oparciu o zawarle umowy oraz wysokość środków finansowych
przęznaczony ch z budzetu Gminy F ałków na wspi eran te zadan pńlicznych.
Środki finansowe ptzeznaczone zbudŻetu Gminy Fałków narea|izację zadafi publicznych w

2019 roku wynosiły 58 500 zł.
W dniu 8 stycznia 2OI9 r. Wójt Gminy Fałków ogłosił otwarty konkurs ofert na realizację

zadan publicznych w zal<resie kultury fizycznej i sportu, termin realizaĄi zadanta do

31.12.2019 r.

Wysokość Środków przęZnaczonychprzez Gminę Fałków narealtzaĄę zadania w 2019 roku

w1mosił 50.000,00 zł
W wpiku konkursu umowę zawarto z Gminn5rm Ludowym Klubem Sportowyri w Fałkowie
i udzielono dotacji w wysokoŚci 50 000 zł
Zadaniercalizowane było przez GLKS Fałków w okresie od02.02.2019 r. do 31,12.2019 r.

W trakcie rea|tzacji projektu prowadzone były zĄęcia szkoleniowe w sekcji piłki nożnej

chłopców, gdzie trenowało 15 zawodników i w sekcji piłki siatkowej kobiet gdzie trenowało

15 zawodniczęk.
W okresie od OI.O2.2O19 r. do 30.04' 2OI9 r. prowadzone były zajęcia fitness dla kobiet.

W ramach realizaĄi zadania na teręnie Gminy Fałków zorganizowano: około 200 godzin

zĄęć treningowych, 14 meczy,2 tumieje dla kategorii orlik Starszy w piłce nożnej chłopców,

tuńie.; piłkisiatkowęĄ 7 okazji Dnia Kobiet, maraton Fitness a]a't<9ti9j. Mistrzostwa Gminy

w tenisie stołowym, Swiąteczny Turniej Piłki Nożnej dla dzieci, III Swiąteczny tvrntej

Halowej Piłki Nożnej.
Z otrzymanej dotacji GLKS finansował między innymi: zakup sprzętu sportowego,

utrzyrnanie boiska, zakup pucharów i nagród, zakup napojów i wyzywienia' opiekę medyczną
i zakup środków pierwszej pomocy' obsługę sędziowską, delegacje, diety dla zawodników,
transpórt ta zawody, wynagrodzenie trenerów' obsługę księgową zadania, składki i opłaty

startowe, opłaty bankowe.
Łącznawartość zaangazowanych środków narea|tzację zadaniawyniosła 54000 zł.

D o tacj a pr zy Znana na zadantę zo stała wykorzystan a zo stała w c ało ś ci.

W dniu 4 listopada 2019 r. zostil.a za'warta umowa z Gminnym Ludowyrn Klubem
Sportow1m w Fałkowie na rea\tzację dodatkowego zadania publicznego pn.:

',Upo*,,..hnianie 
sportu wśród dzięci z tęręnu Gminy Fatków poprzez prowadzenie zEęc

szkoleniowych z piłki nożnej oraz vczestnictwo w rozgryń/kach wojewódzkich''. W ramach

umowy udzielono dotacji w kwocie 8.500,00 zf. Zadartte ręa|izowane było w okresie od

O4.|I.2OI9 r. do 3I.I2.2OI9 r. i obejmowało prowadzente zajęć treningowych dla 20

zawodników z roczn7ka 2008 i młodszych. Druzyna brał'a udział' w rozgrywkach o Puchar

Prezes a S więtokrzyski e go Zw tązkl Piłki Nożnej .
Realizując zadania Programu współpracy Gminy Fałków z orgafi|Zacjami pozarządowyml

oraz imymi podmiotami prowaózącymt dział'alnośó pożytku publicznego na rok 2019 w

zakresie pomocy społecznój Gminy Fałków udztellŁa dotacji w kwocie 3000 zł na wsparcie

zadaniapńlicznegb pn. ,'Pozyskiwanie żywnoŚci i jej przekazywanie osobom najbar.dziej

Potrzebując1m,', ttore bfo róa|tzowane przez Stowarzyszenie Świętokrzyski Bank Zywności

u|. Żabta ostrowiec S więtokrzyski.
Dotacj a ta zo stał,a przekazana z pominięciem otwartego konkursu ofert.

Zadantebył'o rea\izowane przez Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w Fałkowie.
W ramach tej pomocy wydano artykuły zy"wnościowę dla 355 osób z terenu Gminy Fałków.
W 2019 roku Gmina Fałków udzidraŁa równieŻ organtzacjom pozarządowyrrr wsparcia
pozafinansowego w formie nieodpłatnego udostępnienia nieruchomości oraz informowania o

żródł.ach pozyskiwania pozabudŻetowych środków finansowych np' z funduszy Unii
Europejskiej.



Na zakonczęnle Bańara Badelska poinformowała, Że omawiany Program będzie

przedmiotem obrad najb|iŻszej sesji Rady Gminy.
Będąc przy głósie Sekretarz Gminy omowiła sprawozdanie z ręaltzacji Gminnego

Programu rronranyr.i i Rozwiązyrvania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania

Narkomanii w Gminie Fałków w 2019 roku.
Prowadzenie dział'an związanych z pro{ilaktyką t rozwiązywanięm problemów alkoholowych

oraz przeciwdziałaniem narkomanii jest zadaniem własnym gminy' o czym stanowią przepisy

ustawy o wychowaniu w trzęźwości i przeciwdziałarllu alkoholizmowi oraz ustawy o

pr zeciw dział aniu narkom anii.^Gminna 
Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Fałkowie jest organem

powołanym przez Wójta Gminy Fałków Zarządzeniem Nr 5l20I9 z dnia 23 stycznia 2019

ioku w składzie 7 osób i realizuje zadaniawynikające zprzepisów powołanych ustaw.

Swoją dział.alność, w 2OI9 roku Komisja prowadził'a na podstawie Gminnego Programu

Prońlaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oruz Przeciwdział'ania Narkomanii

w Gminie Fałków na.zótg rok, który został zatwierdzony uchwałą z dnia 28 grudnia 2018 r. i

zmieniony Uchwałą Rady Gminy w Fałkowię z dnta 29 1istopada2019 r,

Główn5,m zadanięmKomisji jest prowadzęnle rozmów motyr;vacyjno.interwęncyjnych w celu

podjęcia leczenta przęz o*obę iza!ęintoną od alkoholu i współuzależnionych członków

ioa,iny, podejmowanie dział.ań dyscyplinujących osoby naduzywEące alkoholu oraz

prop ago w ani e z drowe go trybu Ży cia b ez uzalreinien,

bo t.ńi..;i trafi,ają-nioski o wszczęcie postępowania wobec osób nadużywających alkoholu

od członków rodziny uzaleŻntonego, bardzo często po interwencji policji' z opieki społecznej,

od prokuratury i Zespołu Interdysc1plinamego ds. Przemocy w Rodzinie.

w }otq roku Komisja odbyła 8 posiedzen, na które wezwała 7 osob i przeprowadz1ł'a 4

rozmowy w tym 3 rózmowy z osobami naduŻywĄącymi alkoholu oraz jednym członkiem

rodzlny, Celem spotkń Komisji z osobami uzalęŻnionymi jest nakłanianie ich zarówno do

Ieczenia zamkniętego w Wojewódzkim ośrodku Terapii LJza|eŻnienia od Alkoholu i
Współuzalęintenia w Morawicy' jak teŻ w poradni uzalezńen w Końskich bądŹ teraplt w

grupach wsparcia AA.
k.omisja na swych posiedzeni ach mtędzy innymi: opiniowała wnioski o wydanie zezwo|en

dla podml otów zamierzĄących prowadzió sprzedaŻ napojów alkoholowych wydając 29

postanowień w tyrn zakresie, rozpatrzył.a wnioski i pisma skierowane do Komisji, omawiała

na bieŻąco r e a\izacj ę zadai wynikaj ąc y ch z r o cznego pro gramu pro fi l aktyki.

Komisja Ściśle współpracowała z Komisariatem Policji w Radoszycach, z Zespoł.em

Interdyscyplinarnyrn ds. Przemocy w Rodzinie oraz ośrodkiem Pomocy Społecznej w

Fałkowie.
Jak poinformowała Barbara Badelska reallzuj4c Gminny Program Profilaktyki i

Rozwiązy'wania Problemów Alkoholowych oraz Przęciwdziil'ania Narkomanii, Policja i
p,u"o*,'i.y socjalni Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie na bl'eŻąco

monitorowali sytuację rodzii zagroŻonych przemocą ze strony osób naduŻywających

alkoholu?
Na podstawie programu profilaktykiw 2019 roku realizowano następujące zadanta..

] ,o,gani,o*ano punkt konsultacyjny dla osób uzależnionych i ich rodzin. W ramach

działalnoŚci punktu konsultacyjnego zatrudniano psychologa, który udzielił. bezpłatnie 103

porady w tym dla 49 kobiet, 17 męŻczyzn i 37 dzięci. Porady udzielane były 3 razy w

miesiącu podczas trzygodzinrrych dyżurów w ośrodku Zdrowia w Fałkowie. Koszty

wynagrodzenia dla psychologa wyniosły 10800,00 zł;
. 

.,o,g*,,,owano 
ziięcia świetlicow e d\a dzieci i młodzieży w okresie ferii letnich w 9

sołectwach na terenie gminy Fałków. W tym celu zakupiono między innyrni: piłki, gry



planszowe, art. piśmienne i papiernicze. malowanki oraz środki czystości. Zatrudntono 9

opiekunek w tym 6 na umowę o pracę oraz3 w ramach staŻy z urzędu pracy. Łączny koszt

zi1ęe wyntósł 1283I,OO zt Z częgo 1988,75 zł wydatkowano na zakup wymienionego

*yz"1 wyposaienia a kwotę IO843,ŻO zt' przeziaczono na wynagrodzenię dla dwóch

opiekunek. W zajęciach świetlicowych wzięło udział 298 osób.

- współorganizowano sportowy ''XII Turniej Gwiazdkowy'' dla uczniów szkoł

podstawowych z terenu Gminy - koszt 8468,82 zL;

- dofi.'*,,,owano wyci eczkt dlauczniów szkół podstawowych na kwotę 4077 ,24 zł';

- ufundowano poczęstunki dla uczniów szkół w terenu Gminy Fałków podczas zaba-w

choinkowych na kwot ę łączną 27 94,86 zł;
- wspó1nie z Komendą Powiatową Policji zorganizowano Turniej piłki siatkowej dla

.,."nió* szkół podstawowych z tętenu Powiatu Koneckiego _ koszt zakupu nagród

wyniósł 2997,20 zł';

- współfinansowano Piknik rodzinny pod. Nazwą ,,Dni Gminy Fałków''. Na ten cel

przezrLaazono kwotę 10 000 zł;.- 
s{inanso-ano kolonie lętnie Z programem profilaktycznym w Zakopanem dla 10-ciorga

dzieci l. młodzieŻy z rodzinkorzystających z pomocy społecznej na kwotę 10 000 zł;

- sfinansowano zakup spektaklu profilaktycznęgo dla szkół na kwotę 350 zł.

Na realiza cję zadan wynikającycń z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywanta

Problemów alkoholowych, Komisja dysponowała funduszami pochodzącpl z opłat za

korzystanie z zęzwo\enna sprzedaz napojów alkoholowych.
w zót q roku sprzed aŻ napojów alkoholowych na terenie Gminy prowadziło 27 punktów,

Dochody z opiat ,u,",*oI"nia na sprzedaŻ napojów alkoholowych w 2019 roku wyniosły

88 096,14 zł'.

w2019rokunaplanwydatków88096,14zł.wydatkowanokwotę 68,747,64zł'. Budietzostat.

wykonany w 78,04 oń,

Na zakończenie Bańara Badęlska udzieliła dodatkowych wyjaśnień i odpowiedział'a na

pytania dotyczące tego tematu.
Nasłępnie Barbara Badelska omówiła projekty uchwał dotyczące zwolnienia

dyrektorek p.'b1i"'.'y.h szkół podstawowych w Czermnie i Fałkowie z obowiązkll realizaĄt

tygodniowego obowiązkowegó wymiaru godzit zajęc dydaktycznych wychowawczych t

opiekuńczych w roku szkolnym 2020l20fl.
rak poinformowała między innymi taką moiliwoŚó daje dyrektorom szkół uchwała Rady

Gminy w Fałkowię z dnia3I puŹdziemlka2O2O roku w sprawie zasadudzie|anta i rozmiaru

zntŻęk nauczycielom, którylm powierzono stanowi ska kięrownicze
Dyrektorka śzkoły Podstawowej w Czermnie i Dyrektorka Szkoły Podstawowej w Fałkowie

zwróciły się z próśbą o zwolni ęrrle Z realizaĄi tygodniowego w5rrniaru zajęć, między tnnymi

ze wzgiędu-na duŻąiiośó obowtązkow ( brakiem zastępcy dyrektora w PSP w Czermnie) oruz

planowan5łni remontami szkót.
i'rojekty uchwał zostały pozytylvnie zaopiniowanę przez ZwiązekNauczycielstwa Polskiego

o ddział w Koński ch p o informow ał.a B arb ar a B ad el ska.

Radna Agnieszka Zenka.Zgantacz zwrócita się o zapytarltem ile godzin mĄą

dytektorki szkół.
Bańara Badelska poinformowała, Że w Szkole w Czermnie jest to 5 godzin natomiast

w Fałkowie 3 godziny
W dalszej częścitego punkfu flss zabraŁradny Jarosław Kaczmarek' który nawtązląąc

do tematu projektu uchwały na najblizszą sesję Rady Gminy dotyczącego zwolnień z podatku

od nierucńomości w zwtqzku z konsekwencjami ekonomicznymi z powodu COVID-19

zwrócił. się z zap5Ąan|ęm czy ztego skorzystają równleŻ rolnicy.
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W tym temacię Wójt wyjaśttŁ, Że przepisy ustawy z dnta 2 marca 2020 roku o

szczegó|nyóh rozwiązantach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwa|czaniem

covń-l-q' innyctr chorób zakuŹnych oraz wywołanych nimi s1.tuacji kryzysowych

szczegoł'owo wskazują,którzy przedsiębiorcy mogą sliorzystaó z tej formy pomocy.

Przyg-otowany projekt uchwały dotyczący tego tematu nie może w swojej treści wskazyr;vaó

innv"tr 
'*ol''ień 

ńzwskazane w ustawie zgodnie z Polską Klasyfikacją DziałalnoŚci.

W przypadku Gminy Fałków zwolnienie z podatku od nieruchomoŚci dotyczy

przeósięńorców prowadzących na terenie Gminy działa|ność gospodarczą Zw|ązaną Z

usługami gastronomicznyrrti, usługami fryzjerskimi i pozostałymi zŃtegami kosmetycznymt,

usługami ńotelarskimi, świadczeniami opieki zdrowotnej zzabęsurehabilitacji.
Głos ponownie zabrałradny Jarosław Kaczmarek' który poruszył temat wyboru przez

Komisję Rozr,voju Gospodarczego dróg do modernizacjiw 2020 roku.

Jak stwierdził, Komiśja nie uwzględniła na 2020 rok drogi rolntczĄ w miejscowości

Sulborowice, o którą wnioskowali mieszkńcy wnosząc w tylTt temacie stosownę pismo

potwierdzone ich PodPisami.
kontynuują. ,*oją ńypowiedz radny stwierdził, Że nię zgadza się z usta1eniami Komisji i

wskazał., ze drogatasłuŻy rolnikom do uzytkowanych przęz nich gruntów.

Miejscowość Sulborowióe, jako jedna z nieqicznych w gminie jest miejscowością t1powo

rolnicządodał radny'
Zdaniemradnego ńomisja nte wzlęł.apod uwagę tego faktu i wybrała drogi gdzie grunty nie

są użytkowane.
Radny stwierdził, ze wnioskuje on o

Przewodniczącęgo Komisji Rozwoju
stosowne wyjaśnienie na najbltŻszĄ sesji Rady

Gospodarczego, jakimi kryteriami kierowała Się

Komisja przy wyborze drog.
Db wypowiedzi radnego ustosunkował się Wojt Gminy, który zwróctł' uwagę' Ze w

związkl ze zmniejszającymi się dochodami budżetu Gminy nie jest pewne czy zadania

inwóstycyjne finansowane wyłącznie z budŻetu Gminy zostaną w roku bteŻącym

zrealtzowanę.
Jak dalej poinformował wójt realizowane są inwestycje, na które Gmina otrzyma

dofinansowanie ze środków unijnych i na ten cel konieczne jest zŃezpteczenie środków w

budzecie Gminy.
Będąc przy głosie wójt poruszył problem zwuąZany z gospodarka odpadami

komunalnymi.
Z informacjt otrzymanych od firmy odbierającej w roku bieżącyrr odpady od mieszkańców

Gmłny *yniką Że coraz większy problem jest z segregacją odpadów, co jest obowiązkiem .

zgodnie z nowymi przepisami ustawy o gospodarce odpadami'

lózeti Gmina w roku bi"zą"5nn nie osiągnie 5Ooń progu segregacji odpadów wzrośnie koszt

odbioru odpadów zterenuGminy przez firmę Świadczącąte usługi.

W takim przypadku na Gminę zostaną równięi nałożone kary finansowe przez Inspektorat

Ochrony Srodowiska.
obecnasytuacja,którawskazuje nabardzo małą segregację odpadów spowoduje dodatkowe

wydatki z budŻetu Gminy stwierdził Wójt.
Wychodzą c naprzeciw dalszemu występowaniu faktu braku segregacji odpadów na terenie

Gminy w najb\uszych miesiącach zostanąprzeprowadzone kontrolę w terenie.

Może również wystąpić konieczność podwyzszęnia stawki opłaty za odbiór odpadów od

mieszkańców dodał Wójt.
Przewodniczący Rady Gminy złoŻyłwniosek' aby temat ten został równieŻ omówiony

na najbliższej sesji Rady Gminy, aby na istniejący problem zwrócii uwagę mieszkańcom.



Następnie głos zabrała radna Agnieszka Zenka-Zganiacz, która zwtóciła się o
wyjaśnienie iematu zwląZanego z zakupem oraz l<r5Ąeiami przydziału uczniom laptopów z

ramach programu Zdalna Szkoła.
Na wstępie głos zabril' Wójt Gminy, który wyjaśnił, Że pierwsze postepowante

ofertowe dotyczące z-akupu laptopow w ramach tego Programu zostało unieważnione między

inn5zmi zewzg\ęduna interpretacje, co do kwalifikowalności podatku VAT.
W tym temacie głos zabiaŁ Inspektor Paweł Pękala zajmujący się w Urzędzie Gminy

między innyrni zamówieniami publicznymi.
Poinformował on, Że to postępowanie przetugowe zostało ponowione i po wytorze

najkorzystniejszej oferty 21 laptopów zostało dostarczonych do Urzędu Gminy.

Następnie laptopy zostaŁy przekazane do szkół: 14 laptopów do Fałkowa i J do Częrtnna,

proporcjonalnie do liczby uczniów w szkołach.

zgóa"ió z projektem Zdalna Szkoła laptopy mogą byó uŻyczone potrzebującym uczniom na

czas nauki zdalnĄ poinformował Paweł Pękala.

Zrodzicami uczniów, ktorzy otrzyma|l 1aptopy w uzyczenie zostały za:warte umowy na mocy'

których uczęiotrzymuje laptopa na czas nauki zdalnej.

W Umowie jest też zawarty zapis, Żę zawsze1kie uszkodzenia sprzę|u w trakciekorzystartta z

niego odpowiada rodzic.
leńtt cńodzi o kryteria uŻyczania laptopów to tym tematem zajnowały się szkoły dodał

Pawęł Pękala.
Radna Agnieszka Zetka-Zganiacz zwróciła uwagę na brak informacji dotyczącej

tematu laptopów zarówno na stronie Gminy jak i Szkoły.
Brak takich informacji powodował' róŻnego rodzĄu dyskusje wŚród rodziców uczniów

zainteresowanych tYm tematem.
Następnie głos zabrał Przewodni czący Rady Gminy jednocześnie nauczycie|

informatyki w Szkole Podstawowej w Fałkowie Piotr Gonerka.

Poinformował on' ie rozdysponowanię laptopow było w kompetencjach dyrektorów, ale jako

nauczycielinformatyki w dużej mterzelczestniczył on w procesieprzekazwvania laptopów.

Wyjaśnił, Ze proces wyłonienia uczniów, którym zostały wypoŻyczone laptopy z Programu

op eracyj ne go P o1 ska C yfrow a pr zebie gał. następuj ąco :

1. Informacja Dyrektora Szkoły do nauczycieli o możliwości zakupu komputerów z

programu Cyfrowa Polska.
2. Dtagnozapotrzeb i oczekiwań uczniów i rodziców w obszarze zdalnego nalczanla
" (ustalenie sposobów komunikowania się znauczycielami) ind1łvidualne rozmowy

telefoniczne wychowaw ców z rodzicami uczniów.

3. Informacja zwrotnawychowawców - utworzenie listy uczniów, którzy wg.

uzyskanych informacji nie mają sprzętu komputerowego.

4. Wyłączeni e zutworzonej 1isty uczniów zrodzin, które otrzyrrrały komputery z

programu ręalizowanego przezIJrząd Gminy Fałków 2014 r.

5. Zarządzenie Dylrektora szkoły dotyczące 1isty uczniów, któryrrr zostanie wypoŻyczony

zakupiony sprzęt komputerowy.

6. Uzupełnienie potrzeb poptzez wypoŻy czenie laptopów szkolnych.

Piotr Gonerka wyjaśniając dodał równiei, że informacje, które uzyskali wychowawcy nie

za:wsze pokrywałv się ż prawdą, bo były sytuaqe, ze rodzl.c po wcześniejszym zg)oszentu

potrzeby otrz1,rnanialaptopa z chwlląuzyskania informacji, Że sprzęt nie jest dany na Zawsze)

u tytto uiyczony na okres nauki zda|nĄ rezygnowali z niego.



Głos ponownte zabril.Paweł Pękala, który poinformowil, Że Gmlta ogłosiła ponownę

zapytanieofertowe na dostawę dodatkowych 18 laptopów w ramach programu Zdalta Szkoła

+' tórmin składania ofert wyznaczono do dnia 29 mĄa2020 roku.

Z tego programu będą mogły skorzystaÓ rodziny wielodzietne ( 3+) z mozliwością

pozostawienia sprzętu na stałe.
^nędąc 

przy głośie Paweł Pękala stwierdził, Że |5O rodzin ztęrenu Gminy jest w posiadaniu

komp.'ie.ó*, któ'. otrzymałybezpł'atnie ze środków Unii Europejskiej z wniosku Gminy.

NasĘpnie udzl'e1ił on 
-dodatkowych 

wyjaśnień w tym temacie i odpowiedział. na pytarna

radnych.
Podsumowując ten temat Wójt stwierdził, Że biorąc po uwagę |iczbę poprzednich

komputerów dla rodzinz terenu Gminy jak równiei|aptopy zProgramów Zdalna Szkoła to

wielu uczniów ma możliwoŚó nauki zdalnej.
Radna Agnieszka Zęrlka _Zgantacz stwierdziła, Że jej zdantęm przepLyw informacji w

sprawie laptopóń b5ił. nl'ezadawalający, a program ten powinien byó bardztĄ nagłośniony czy

rózrek1amó*u,'y, bó jest to bardzodobry program, któryrr powinniŚmy się pochwalió.

Będąc przy głósie po*s,5,ł.a ona równieŻ tęmat zda\nĄ nauki w szkole w Fałkowie' co

uniemozliwia kontakt uczniów z nalczycielami i w jej odczuciu nie jest to korzystne, a forma

prowadzen ia zajęć pozo stawia wi ele do iy czenta,
Przęwodni czący Komisji Grzegoiz Baran poparł wypowiedŹ radnej w tym temacie i

stwierdził, Że jest to 
-duże 

obciązenie dla rodzicow t zadał. pytanie:, d|aczego w innych

szkołach np. w szkole w Czermnie Są prowadzone lekcje zdalne, a nauczyciele szkoły w

Fałkowie takich lekcji nie prowadzą.
W tym temaóie wypowiedział się Piotr Gonerka, który powiedział, Że co prawda nie

chce w1po wtadać slę za Dyrektora Szkoły, ale poniew aŻ jest nauczycl'elem musi odnieśó się

do tego tematu.
Poinńrmow ał, Że na sytuację, w jakiej wszyscy się zna\eżIi w zwlązku z epidemią nikt nie

byłprzygotowany i nie było konkretnychwfiycznych co do prowadzeniazajęć.

ródnyrrr ," *po.obów rekomendowanych przęz Ministerstwo Edukacji Narodowej był

sposób, który został'wybrany przeznauczycieli w szkole w Fałkowie.

Ńa początku tego okresu w szkole w Fałkowie odbyła się Rada Pedagogiczna, co do

op,u^"o*u,,ia sysiemu prowadzenia nauki i nauczycte|e w związku z Ęrm, Że w czasie, kiedy

1ćs,cze nie byio obowiązku rea|izacjl' podstawy proglamowej zadawali uczniom mateńał do

powtórzenia czy samodzieln ej realtzaĄi poprzez v|T||ęszczanie na stronie intemetowej szkoty.

Ńauczycie1e wypowiedzięiri się, że taki właŚnie sposób zdalnĄ nauki, będzie konĘmuowany.

Ponadio 
''u 

poó'ątk.' okresu zawrcszeniazajęÓjak i w kolejnych tygodniach dowiadywaliŚmy

się z tygodnianatydzień o przedłuŻanil okresu zwieszęniazajęć.

Trudno było cokolwiek przewid5rwać, czy jednoznaczn1'e określić.

Piotr Gonerku *yiuś''ił, Źe sposób wyboru zdalnego nauczania nie był prz1padkowy'

bo ftzębauwzględnió , Że w naszym społeczeństwie mamy zarówno rodztny ubogie, które nie

dysponują odpowiednim sprzętem jak i rodziny bogate, które praktyczn|ę posiadają sprzęt do

wszelkiego rodzaju komunikacji zdalnej.
W zwtązktt z tym nie mozemy patrzóć, ty\ko przez pryzmat własnej sytuacji' czy sy.tuacji

jednego dziecka, a|ebrai pod uwagę wszystkich uczniów.
i""ń zagadnieniem, ktore trzęha brać pod uwagę jest też stosunek do obowiązków

sztóhych. PrzecięŻnie zrobimy lekcji tylko dla uczniów chętnych, nauczaniem powinny byó

objęci wszyscy uczniowie na miarę ich możliwoŚci jak i potrzeb.

Należy przy tym pamiętać, Że w rodzlnie moze teŻbyć, więcej dzl'eci, jak równiei niektorzy

rodzióę^ pr;cują czy pracowali zda|nię i korzystanie z komputera czy laptopa musi

uwzględnia ć potrzeby wszystkich.
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Kontynuując wyjaśnił, Że niejest przeciwnikiem lekcji on-line, a|ę trzęha pamiętaó, że jest to

tylko pewien substlut lekcji, bo jeŚli uczenkolokwialnie mówiąc odsiedzi przed komputerem

45 minut to nie Znaczy, Żę miał' lekcję, owszem' jeśli jest zainteresowany pomoże mu to

zrozllmleó.
Ponadto nie wyobrażam sobie sytuacji, Że dzlecko miałoby siedzieÓ przy komputerze kilka
godzin reallzĄąc kolejne lekcje' bo wyrządzilibyśmy mu większq l<rzywdę tynr, w jaki

sposób mogłoby się to odbić na jego zdrowiu stwierdził Piotr Gonerka.

Mamy ŚwńdomoŚ ó, Że jest to duie obciążenie d|a rcdziców, ale sytuacja, w której się

znalęi|iśmy jest zaskoczeniem dla wszystkich i jest sytuacją trudną dla wszystkich, dlatego

prosimy abyŚmy współdziałali.
Ńauczyciele są dostępn1'poprzeztelefon, pocztę elektronicznąpraktycznie cały czas,

Agnieszka z€*a- żgun,u", stwierdziła, ze nie miał.a tu na myśli wszystkich lekcji, ale

chociu;r' ie wiodące przedmioty, aby były realizowane poprzez widoelekcje lub inne

platformy.
Piotr Gonerka odpowiadając stwierdzlł., Że przekaŻe dyrektorowi szkoły sugestie

radnych.
odnósząc się do platform edukacyjnych stwięrdził', ie trzeba się zapoznaÓ z ntmi jak one

dziaŁają, bo iylko część przedmiotów moze byÓ realizowana poprzez p|atformy edukacyjne,

co w takim razie z innymi przedmiotami.
PodkreŚlił jeszcze,-, z" nie chce się w1powiadaó za Dyrektora Szkoły, ale wie, ie przyjęte

formy nauczania są zgodne z wfyczn5rmi MEN I przy wyborze takich form i metod

nalcźania zostały wzięte pod uwagę róine czynrikt, a przede wszystkim możliwoŚci

wszystkich .,."nió* poczynĄąc od najmłodszych do uczniów klas ósmych' pamiętając

rownleŻ, ze w domu mogą byÓ jeszczeuczniowie szkół ponadpodstawowych.

Kontynuując radny stwierdził, że jeśli mamy uwagi czy występują prob1emy z nauczaniem to

na|eiy zsaszaó je od razu dyrektorowi szkoły. Kończąc swoją wypowiedŹ podkreślił, Że nie

*u1ny *pty*" ia zustntałą sytuację epidemiczną, a|e na pęwno mamy wpływ na to jak będą

wyg1ądały nasze relacje nauczycie| - rodzic _.uczęf. i powinniśmy współdziałac dla dobra

wszystkich, a przede wszystkim uczniów.
Ad.pkt.ó.

W kolejnym punkcie posiedzenia glos zabrał'a Alina Scisłowicz pracownik Urzędu

Gminy zajmującasię między innymi sprawami zzabesu gospodarki nieruchomości.

Poinformowała ona o piśmie Proboszcza Parafii Czermno zawierającym prośbę o
przekazanie, sprzedaŻ, zamianę dztałki położonej przy cmettarzuParaftalnyrrr w Czermnie'

ttóra jest włisnoŚcią Gminy w celu powiększenia cmentarza oraz o uwzględnięnie w

Miejscowyrn Planie Zagospodarowania Przęstrzennego tej działki na miejsce pochówku

zmarłych.
Stosownie do tego pisma do ProboszczaParafti Czermno został'o skierowane pismo

informujące, ze wniosek zostanl.e przekazany na posiedzenia Komisji Rady Gminy oraz

będzie rozpatrywany na sesji Rady Gminy w celu wyplacowania stosownego stanowiska i
ewentualnógo podjęcia uchwały w przedmiocie jego zreallzowanta.

Nawiązując do treŚci w/w pisma do ProboszczaParafti Czermno zostało skierowane

kolejne pismo o Sprecyzowanie wniosku' która z nieruchomości będących własnoŚcią Parafii

moiebyó przedmiotęm zam1arLy z Gminą Fałków.
W treśói iego pisma wskazano, ze powyŻsza lnformacja nlezbędna jest w celu podjęcia

dalszych a,iałat,ustawowych po otrzynraniu wspólnego stanowiska Komisji Rady Gminy.

odpowiadając na pismo Proboszcz Parafit Czermno na powiększenie cmęntarza

zwrócił. się o zamianę powierzchni 1,5ha grunfu.
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W zamian Zaproponował dwie nieruchomości: nr 1373, o powierzchni 0,92 ha położonąprzy

drodze na Szreniawę tzw,,,Księże pole'' lub powierzchnię 0,46 ha z działki nr I94 ( klasa

RVI ) połozonej między drogą naZasadzienaprzeciwko Remizy Strażackiej atzw.,,Strugą''.

Następnie głos zabrał.Wójt Henryk Koniecznyittory poinformowaŁ, Że co do gruntów

na powięksńie cmentarzaParafi'alnego w Czermnie' które obecnie są własnoŚcią Gminy to

proponuje on zamrafię gruntów zParafiąw Czermnie znajdujących się naprzeciwko bud5mku

OSP w Czermnie.
Będąc przy głosie Wójt wyjaśn1Ł, Że obecnie chodzi o stanowisko Komisji Rady Gminy

dotyczĘce wskazania nieruchomości stanowiącej własnoŚć Parafii Czermno do zamtarly na

ni eruchomo śó będącą mieni em komunalnyrr Gminy.
W dalszej kolejności będzie to między innymi wymagało wydzielenia ptzez geodetę części z

nieruchomości nalezącej do Gminy na powiększenie cmentarza jakrównl'eŻjej wycenę.

Po wysfuchaniu dodatkowych wyjaŚnień przedstawionych przez Alinę Scisłowicz i
Wójta Gminy Komisja jednogłośnie proponuj e zamiatę gruntów naleŻących do Gminy na

s o''ty wskazane * pls-i. Proboszcza Parafii Czermno, jako położone między drogą na

Zasadzienaprzeciwko Remizy OSP w Czermnie'
Głos ponownię zabrała A|ina Ścisłowicz, która poinformował.a, Że w zwtqzku z

opracowaniem częŚciowego Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w

ńi"i,.o*ości Fałków 
"o.tuło 

wydzielone geodezyjne osiedle pod zabudowę mieszkaniową

jednorodzinn4.
b.ogu, która przechodzi przez teren objęty tym Planem nie posiada ruazwy a powstaje

zabudowa, dlatego tez istnieje pila potrzeba nadania nazwy ulicy w celu umożliwienia

zameldowania mieszkańców powstających budynków.
Następnie glos zabrał' Wójt Henryk Konieczny, ktory d|a uczczenia pamięci Jana

Pawła II w 100 rocznicę jego urodzin zaproponował, aby Iąulicę nazwać jego imieniem.

Będąc przy głosie Wójt poinformował, ię na posiedzeniach dwóch komisji Rady Gminy ta

nazw aulicy została j ednogłośnie zaakceptowana.
Po przedyskutowaniu proponowanej nazwy ulicy Komisja 4 głosami ,,Za,,

i 1 głosem ,,wstrąrmującym się', ją zaakceptował'a.

Ad.pkt.7.
W związku ze zrealizowaniem porządku Przęwodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział i zamknĄ posiedzenie.
Na tym protokół zakonczono.

" Protokółowała:

INSPgKTOR
' lń

Ą],-\'
łrąna-ż.awicka

pRżEwoDNICzĄCY
Komisji RewizYjnej

Ra dy Grrit;. y w,.Fałkowie
'iv'\r"- I 'n-Grzegorz Bónti
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